
Interpellation till Kommunstyrelses ordförande Jonna Lindman, KF 30 maj 2024 

Vad händer nu med samordningen av fritid- och kulturfrågorna? 

I samband med majoritetens beslut att avveckla fritids- och kulturförvaltningen fick 

dåvarande förvaltningschefen uppdraget som administrativ chef i kommunen kombinerat 

med fortsatt ansvar för fritid- och kulturfrågorna. 

Från oppositionen uttryckte vi stark oro för att fritid- och kulturfrågorna riskerade fara illa 

när den strategiska chefsrollen reducerades. En oro som också uttrycktes från fackliga 

företrädare för de anställda inom kultursektorn.  

Efter mindre än ett år har farhågorna bekräftats när befattningshavaren beslutat lämna 

tjänsten som administrativ chef. I den tjänst som är utannonserad är nu fritids- och 

kulturfrågorna ytterligare reducerade. Kulturfrågorna nämns inte i beskrivningen och i 

uppräkningen av önskvärda kvalifikationer indikeras att det räcker med kunskap om fritid- 

och kulturfrågorna. 

Hur vill majoriteten säkra det strategiska ansvaret för fritid- och kulturfrågorna i den 

förändring som nu sker i byte av administrativ chef för kommunen? 

 

Peter Weiderud (S) 

Andre vice ordförande i Fritid och Kulturnämnden 


